## 6D5N Central Tatwan Travel

#### Day1 TUE Departure > Taipei

Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure.

Papa whale Hotel or similar

#### Day2 WED Taipei-Taichung

Lihpao Theme Park ~ Lihpao outlet mall ~ UNO Container market ~ Fengjia Night Market

World Flora Expo period to 2019/4/24:

GWorld Flora Exposition ~ UNO Container market ~ Fengjia Night Market

Lihpao Theme Park: Lihpao Theme park is the largest theme park in Central, is divided into five themed zones --- D-Sweet, Into the Woods, MiuMiu valley, moon bay, the dream castle, is a very suitable for adults and children play together in the park, the park 's most stimulating challenge for the country's first facility off -track roller coaster --- " rescue geocentric ", waiting for you to challenge Fengjia Night Market: It is one of Taichung's famous commercial business districts, covering approximately one kilometer in diameter around Feng Chia University and includes the Fengjia-Wenhua Night Market, Fengjia Rd., and Fuxing Rd. In this CBD, you can find delicious snack foods and quality clothes at reasonable prices to express your unique personality.

World Flora Expo (period to 2019/4/24): The concept of the World Flora Expo is to respect and cherish the land and all living things in the process of pursuing production, to create a more valuable and happier life, and to reinterpret the GNP (Green Green, Nature Nature, People Humanity) with temperature. Persevere, inclusive and diverse, close to the people, to create a happy flower. The beauty and beauty of the art of flower exhibition will take you into a floral feast and listen to the sound of flowers.

●B/L/-- ●The Galerie Hotel or similar

#### Day3 THU Changhua-Nantou

National Opera ~ Rainbow Village ~ Lugang Street ~ GlassTemple ~ Monster village

National Opera: Designed with the concept of humanity's most primitive "tree house" and "cave", the design uses a unique design such as curved walls, holes and tubes. The entire building has no beam-column support, and no one has a 90-degree wall. The concept of a general building. There are a total of 58 curved walls, each with a small coefficient of 1372 pieces. Each piece must be tailor-made and cannot be mass-produced. It is a huge project that requires precise calculation. Due to the extremely difficult construction of the Taichung State Opera House, it is called "the most difficult house in the world" by the construction industry, and the "curved wall" construction method has obtained the world patent certification of the construction law, which is known as the ninth new landmark in the world.

Rainbow Village: It was originally a military community planned to be demolished. A resident tried to keep it and turned the cold and abandoned community into a vivid landscape of painting. Finally the government



#### Day4 FRI Nantou

Jiji Station ~ Wuchanggong Earthquake Memorial Park ~
Old Street of Checheng ~ SUN moon Lake ~
Wenwu Temple Observation Deck ~ Spa Resort Hotel

Jiji Station: is a railway culture as the theme of the tourist town, the station next to the old iron station in Taiwan converted the railway cultural relics exhibition hall, and furnish antique-class coal-fired steam locomotive, successfully led the surrounding tourism business opportunities

**Wuchanggong Earthquake Memorial Park:** Due to the educational and commemorative value of the Wuchang Palace, which collapsed after the 921 earthquake, it is retained and will not be demolished for future generations to visit and commemorate

Old Street of Checheng: is a mountain town, in the early logging industry flourished, was once a lively city, and later because of the prosperity of the logging industry is no longer, car Cheng is also gradually forgotten, but also accidentally retained the current "car Cheng old Street "appearance. Come here to taste the name of the barrel.

Wenwu Temple Observation Deck: Its angle overlooks the panoramic view of Sun Moon Lake, and it is located directly opposite the Qinglong Mountain and Lunglong Mountain ShuanglongZhuzhu, so it is called the best viewing platform on the Sun Moon Lake Ring Road.

●B/ Wooden barrel lunch /D ●Pei Kong Creak Resort or similar

#### Day5 SAT Nantou-Taipei

Geographic Center of Taiwan ~ Shilin Residence ~

Taipei 101(Observatory fee own expenses) ~ Sun Yat-sen Memorial Hall ~

Vigor kobo ~ Raohe Street Tourist Night Market

**Geographic Center of Taiwan:** Geographical center is the center of Taiwan's geography, standing here is equivalent to the heart of Taiwan, for the memorable landmark

**Shilin Residence:** It is the residence of President Chiang Kai-shek during his lifetime. Here you can feel the style of life of President. It is reconstructed to an ecological park. From time to time it holds flower shows for visitors to enjoy.

**101 Taipei:** Taiwan's tallest building, with a total height of 508 meters, the integration of modern art and architectural features Chinese fengshui, there are around the world brand-name merchandise.

Raohe Street Tourist Night Market: It is 600 meters in length, near Shongshan Railway Station. There is a decorated-archway in front of the entrance. There are various shops and stands in the night market. It presents Taiwanese characteristic and is definitely a place worth visiting.

•B/L/-•Happiness Inn Hotel or similar

#### Day6 SUN Taipei → Sweet Home

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home!

●The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

# 6 台灣中部深度之旅



\* 安排台灣中部潮流景點:國家歌劇院、UNO貨櫃市集、 鹿港小鎮、玻璃廟、妖怪村、集集車站、車埕老街

\* 特別餐點:台灣牛肉麵、木桶便當

#### GV2-6D19001B

星期二出發 Depart Every Tuesday



接機~酒店

#### 出發地+台北

●PAPA飯店或同級4★

抵達機場後由優秀導遊迎接,出機場後前往指定下榻酒店,台北是台灣最大的都市,體驗台北整體發展活潑的多樣性。

#### Day2 WED 台北→台中

●早餐/園區餐卷150/夜市自理 ●拓程商旅或同級4★

麗寶探索主題樂園~麗寶OUTLET~UNO貨櫃市集~逢甲夜市 花博期間至2019/4/24行程:

世界花卉博覽會~UNO貨櫃市集~逢甲夜市

麗寶探索樂園:麗寶樂園為台灣中部最具規模之遊樂園,有相當多適合親子同遊的遊樂設施,絕對是大小朋友都愛的歡樂園區,並有全台灣唯一段軌式雲霄飛車,喜愛刺激的朋友千萬別錯過!!並且新開了台灣最新且最大之OUTLET購物中心,讓玩樂的同時可以有其他的選擇。

UNO貨櫃市集:全台最大之貨櫃屋群聚集而成的商圈,以貨櫃屋為店舗,販賣著各式精品小物,等您來逛這有趣、新鮮、好拍的打卡聖地吧!

**達甲夜市**:台灣最大觀光夜市,因『俗擱大碗』而吸引相當多民眾 前往朝聖;新奇又有趣的小吃琳瑯滿目,大腸包小腸、碳烤雞排、 懶人蝦、紅茶冰…等都是不可錯過的美食。

#### Day3 Ⅲ 彰化→南投

早餐/老街自理/晚餐夏堤飯店或同級4★

國家歌劇院~彩虹眷村~鹿港小鎮~九曲巷~玻璃藝術博物館~ 玻璃廟~妖怪村 (特別安排珍珠奶茶、餅乾DIY)

**鹿港小鎮**: 曾是台灣最熱鬧的港口城市,卻也隨著港口沒落而落 寞,卻也因沒落未開發而保留了相當多的文史古蹟與道地特色美 食小吃,到鹿港小鎮品嚐道地美食小吃與文化吧!

玻璃廟:玻璃媽祖廟『護聖宮』結合132家玻璃團隊共同打造世界獨一無二的玻璃廟,至少用7萬片玻璃,斥資7千萬元,其中最特殊的,是用了1400片玻璃切割組成一座有玉山造型的神龕,堆砌出玉山主峰,為了呈現山巒的立體感。

妖怪村:妖怪村位於溪頭森林旁,由創意團隊打造的小商圈,充滿日式風味的建築,讓人有種錯覺以為置身日本街道中,並以日本鬼太郎為主題呈現眾多可愛的妖怪公仔在妖怪村內,更增添許歡驚奇與歡喜。

#### Day4 FRI 南投

●早餐/木桶便當/晚餐

●沙八渡假村或同級4★

集集火車站~武昌宮地震紀念園區~車程老街~日月潭風景區~ 文武廟觀景台~溫泉渡假飯店

集集火車站:集集是一個以鐵道文化為主題的觀光小鎮,車站旁還有以台鐵舊倉庫所改建的鐵道文物展示館,以及擺設古董級的燃煤蒸汽火車頭,成功帶動週邊的觀光商機。





武昌宮地震紀念園區:因921地震後倒塌之武昌宮,因相當具有教育及紀念價值,故保留倒塌現況不拆除,供後人參觀與紀念。 車埕老街:車埕是個山中的小鎮,在早期伐木業興盛的時候,曾經

是個熱鬧之都,後來因為伐木業繁榮景象不再,車埕也漸漸被遺忘,但也因此意外的保留了目前「車埕老街」的樣貌。來此必嚐著名之木桶便當。

#### Day5 SAT 南投→台北

●早餐/台灣牛肉麵/夜市自理 ●幸福讚旅店或同級4★

台灣地理中心碑~士林官邸~台北101 (觀景台自費)~ 孫中山紀念館~維格餅家~饒河夜市

**士林官邸**:蔣介石總統生前的住所,可以感受當時總統生活的氣派,現在為一座生態公園,不定時舉辦花展供遊客欣賞。

**台北101**:台灣第一高樓,總高度達508公尺,融合現代藝術及中國風水的特色建築,內有世界各地名牌商品。

**孫中山紀念館**:為紀念國父孫中山先生而設立,建築氣派雄偉莊嚴,並可遠挑台北101大樓。

**饒河觀光夜市**:台北知名觀光夜市,兩側商店及騎樓下的攤販不計其數,因此來到此地的人,無論採買服飾、生活用品或吃喝玩樂,絕對能盡其所欲。

#### Day6 SAT 台北+甜蜜的家

●早餐

早餐後,自由活動至時間到送往機場,搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

●上述行程僅供參考,正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

### 2019 GV2 價格表

 Tour Fare
 Tipping
 Supplement

 行程編號
 團名
 抵台日期
 價格
 服務費
 單人房差

GV2-6D19001B

Central Taiwan Travel



SG\$355

SG\$27

SG\$195

Sinale

- 1. 1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult
- 2. 2 adults & 1 child share room, child extra bed 95%, child no bed 75%
- 4. More than 110 centimeters (or 6 years old to 11 years old) Child extra bed, below 110 cm child no bed fare
- ◎ 以上報價有效期限為2019年1月2日至2019年12月25日(出發日)為止。 Tour Validity: 02 Jan 2019 - 25 Dec 2019
- ◎ 春節期間不適用 1月28日~2月10日(以出發日為準) Block Out Dates: 28 Jan 2019 - 10 Feb 2019

**Click here to Submit Enquiry** 

(BD-010918)